
Protokoll fra årsmøte i Kristiansund Bowlingklubb 2025 
 

Årsmøtet ble hold på møterom på Futura Bowling den 27.03.25 

 

Sak 1 – Godkjenne de stemmeberettigede medlemmene 

- 14 stemmeberettigede til stede 
- Kathrine Naas hadde ordet i saken 
- 0 stemmer i mot, 14 stemmer for 

Vedtak: forslaget ble vedtatt 

Sak 2 – Valg av dirigent 

- Styrets forslag av dirigent er Ole Eikrem 
- Kathrine Naas hadde ordet i saken 
- Ole Eikrem valgt til dirigent, 14 stemmer for 

Vedtak: forslaget ble vedtatt 

Sak 3 – Valg av protokollfører 

- Styrets forslag til protokollfører var Eva Kristin Nittemark Tørhaug 
- Ole Eikrem hadde ordet i saken 
- 14 stemmer for at Eva Kristin Nittemark Tørhaug blir valgt til protokollfører 

Vedtak: forslaget ble vedtatt 

Sak 4 – To medlemmer til å underskrive protokoll 

- Styret hadde ingen direkte forslag til hvem som skulle skrive under protokoll 
- Morten Smenes Frost og Morten Sevaldsen meldte seg til å skrive under 
- Ole Eikrem, Morten Sevaldsen og Morten Frost hadde ordet i saken 
- 14 stemmer for  

Vedtak: forslaget ble vedtatt 

Sak 5 – Godkjenne forretningsorden 

- Forslag fra styret: forretningsorden godkjennes 
- Ole Eikrem hadde ordet i saken 
- 14 stemmer for å godkjenne 

Vedtak: forslaget ble vedtatt 

Sak 6 – Godkjenne innkallingen 

- Forslag fra styret: innkalling godkjennes 



- Ole Eikrem hadde ordet i saken 
- 14 stemmer for å godkjenne 

Vedtak: forslaget ble vedtatt 

Sak 7 – Godkjenne sakslisten 

- Forslag fra styret: sakslisten godkjennes 
- Ole Eikrem hadde ordet i saken 
- 14 stemmer for å godkjenne 

Vedtak: forslaget ble vedtatt 

Sak 8 – Behandle idrettslagets årsberetning 

- Styrets forslag: årsberetning godkjennes 
- Kathrine Naas hadde ordet i saken.  
- Eva Kristin Tørhaug kom med innspill på at kjekssalg fra nordkak var glemt i 

årsberetning. 
- 14 stemmer for å godkjenne  

Vedtak: forslaget ble vedtatt 

Sak 9 – Behandle 

Sak 9.1 - Behandling av idrettslagets regnskap 

- Ole Eikrem hadde ordet i saken 
- Spørsmål fra Tage Samuelsson; spurte om kontigenten gikk opp i år eller i fjor, og 

hva forventet inntekt på dette er – kommer til dette på neste punkt 
- Spørsmål fra Steffen Eikrem; var det noe merkbar forskjell i antall medlemmer 

etter økt kontigent? - Lite frafall i klubben etter kontigent økte. 
- 14 stemmer for å godkjenne regnskap 

Vedtak: forslaget ble vedtatt 

Sak 9.2 - Styrets økonomiske beretning 

- Ole Eikrem hadde ordet i saken 
- 14 stemmer for å godkjenne styrets økonomiske beretning 

Vedtak: forslaget ble vedtatt 

Sak 10 – Behandle forslag og saker 

- Ole Eikrem hadde ordet i saken 
- Det foreligger ingen innkomne forslag og saker 

Vedtatt 

Sak 11 – Fastsette medlemskontigent 

- Ole Eikrem hadde ordet i saken 
- Styrets forslag; uendret kr 600,- og 250,- for studenter/skoleelever 



- Styret vil ha en studentkontigent for å lettere kunne får med studenter og elever 
inn i klubben 

- Forslag fra Renate Flatøy; senke til kr 200,- for studenter, da de uansett vil være 
bonusmedlemmer.  

- Styret trekker sitt forslag på kr 250,- for studenter/skoleelever og går for Renates 
forslag om kr 200,- for studenter/skoleelever.  

- 14 stemmer for 
Vedtak: forslaget ble vedtatt 

Sak 12 – Vedta idrettslagets budsjett 

- Ole Eikrem hadde ordet i saken 
- Budsjettet  er kalkulert ut fra 40 medlemmer, klubben har per i dag 39 

medlemmer.  
- Satt et budsjett med ikke så alt for store endringer fra i fjor 
- Kommentar på reise- og oppholdskostnader; Øyvind Artvåg mener at den satte 

summen mindre enn faktisk sum. - budsjettet er satt sånn cirka ut fra tidligere 
års kostnader, endringer vil forekomme 

- 14 stemmer for å godkjenne budsjett 
Vedtak: forslaget ble vedtatt 

Sak 13 – Styre 

- Ole Eikrem hadde ordet i saken 

- Kommentar fra valgnemd: Kathrine Naas vil tre av som leder, Øyving Artvåg har stilt 
seg disponibel til å steppe inn for henne i 1 år, frem til valg av leder i 2026. Kathrine 
flyttes ned til styremedlem og har 1 år igjen i styret. 

- Styret hadde ingen forslag til nytt styre. 

 

13.1 - Valg av nytt styre: forslag fra valgnemd 

- Leder: Øyvind Artvåg (fungerer 1 år for Kathrine) 
- Nestleder: Eva Kristin Nittemark Tørhaug velges for 2 år 
- Styremedlem: Svein Erik Haltbakk velges for 2 år 
- Styremedlem: Ove Bolgen 1 år igjen 
- Styremedlem: Morten Frost 1 år igjen 
- Styremedlem/kasserer: Ole Eikrem velges for 2 år 
- Styremedlem: Kathrine Naas 1 år igjen 
- Varamedlem: Sjur Heggem 

14 stemmer for å godkjenne forslaget 



Vedtak: forslaget ble vedtatt 

 

13.2 - Valgnemd:  

- Ole Eikrem hadde ordet i saken 

- Forslag fra valgnemd var Jan Magne Jensen som leder og Atle Grimstad som medlem, 
det ble under årsmøtet foreslått å bytte om disse to. Valgnemd hadde ingen forslag på 
varamedlem, men Renate Flatøy meldte seg under årsmøte. 

- Leder: Atle Grimstad  
- Medlem: Jan Magne Jensen 
- Varamedlem: Renate Flatøy 

Vedtak: forslaget ble vedtatt 

13.3 - Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget gar 
representasjonsrett eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene 

- Ole Eikrem hadde ordet i saken  

- En jobb for det nye styret å finne ut av dette.  

Vedtatt  

 

Signatur 

_____________________________                                                ______________________________ 

Morten Sevaldsen                                                                            Morten Smenes Frost 
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